
  

Protokół Nr 13.2016

z obrad Sesji Rady Gminy Dubicze Cerkiewne,

 która odbyła się w dniu 28 listopada  2016r.

w sali widowiskowej Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji w Dubiczach 

Cerkiewnych.

 Stan rady - 15

Obecni radni – 15

Radni Rady Gminy obecni na sesji :

(zgodnie z listą obecności)

1.Czykwin Mikołaj

2.Misiejuk Włodzimierz

3.Czmiel Jan

4.Karpiuk Jerzy

5.Kot Michał

6.Kendyś Wiktor

7.Oksentiuk Nina

8.Rybak Mikołaj

9.Szimoniuk Walentyna

10.Szymaniuk Irena

11.Mikulicz Leon

12.Karpiuk Andrzej

13.Korch Wieczysław

14.Leoniuk Mikołaja

15.Holonko Mikołaj

Ponadto w sesji udział wzięli :

 1. Leon Małaszewski – Wójt Gminy Dubicze Cerkiewne

 2. Mikołaj Ławrynowicz – Sekretarz Gminy Dubicze Cerkiewne



 3. Anna Kulik – Skarbnik Gminy Dubicze Cerkiewne

4. Mikołaj Janowski - Radny Sejmiku Województwa Podlaskiego

5. Walentyna Pietroczuk – LOT „Region Puszczy Białowieskiej”

6. Marta Grzelak -  LOT „Region Puszczy Białowieskiej”

oraz sołtysi wsi:

1.Jan Skiepko

2.Tomasz Sajewicz.         

3. Maria Niczyporuk

4. Jan Pietroczuk – Sajewicz

5. Agnieszka Daniluk

            Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Karpiuk o godz. 12.00 otworzył 13  zwyczajną Sesję 

Rady  Gminy.  Stwierdził  obecność  15  radnych,  co  umożliwia  podejmowanie  prawomocnych 

uchwał.  Przywitał  zaproszonych  gości,  Wójta  Gminy,  radnych,  sołtysów  oraz  wszystkich 

pozostałych uczestniczących w sesji (listy obecności radnych i pozostałych osób uczestniczących w 

obradach stanowią załącznik do protokołu).

Do punktu 2

            Przewodniczący Rady Gminy Pan Jerzy Karpiuk odczytał   porządek obrad :

1. Otwarcie sesji.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4. Informacja Wójta Gminy o działalności między sesjami.
5. Przedstawienie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2015/2016
6. Interpelacje i zapytania radnych.
7. Podjęcie uchwał w sprawie:

1) zmiany regulaminu utrzymania czystości  i porządku na terenie gminy Dubicze Cerkiewne. 
2) stawek podatku od środków transportowych.
3) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 
4) przedłużenia czasu obowiązywania dotychczasowej taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę 
na terenie Gminy Dubicze Cerkiewne.
5) przedłużenia czasu obowiązywania dotychczasowej taryfy opłat za zbiorowe odprowadzanie 
nieczystości ciekłych na terenie Gminy Dubicze Cerkiewne
6) zmian w budżecie gminy.
7) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dubicze Cerkiewne na lata 2016-2033
8) wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego.

8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.



9. Sprawy różne.
10. Zamknięcie 13 Sesji Rady Gminy

Przewodniczący  Rady   zwrócił  się  do  Rady  Gminy   o  zgłaszanie  ewentualnych  wniosków  i 

propozycji  zmian  lub  poprawek  do  porządku  obrad.  Radni  nie  zgłosili  uwag.

 Rada  Gminy  w  głosowaniu  jawnym  jednogłośnie  (15  obecnych,  15  głosów  „za”)  przyjęła 

powyższy porządek obrad.

Do punktu 3

            Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że protokół z poprzedniej sesji znajduje się na 

stoliku protokolanta. Stwierdził on, że jeżeli do końca sesji nie zostaną zgłoszone poprawki lub 

uwagi będzie uważał, że protokół został przyjęty.

Do punktu 4

           Wójt Gminy Leon Małaszewski odpowiedział na interpelacje i wnioski radnych oraz 

poinformował o działalności między sesjami.

W  odpowiedzi  na  wniosek  Pana  radnego  wsi  Witowo,  Pasieczniki  Małe,  Kraśkowszczyzna 

Wieczysława  Korch  dotyczącego  ustawienia  zadaszenia  na  przystanku  PKP  w  Witowie  wójt 

odpowiedział ,że zostały przeprowadzane rozmowy w tej sprawie jednakże w dalszym ciągu  wiata 

nie została ustawiona.

Kolejny wniosek dotyczący przepustu na cieku głównym przy drodze gminnej Witowo-Pasieczniki 

Małe  został  przesłany  w  dniu  3  października  2016r   do  realizacji  przez  Wojewódzki  Zarząd 

Melioracji  i  Urządzeń  Wodnych  w  Białymstoku  i  otrzymaliśmy  już  odpowiedź,  w  której 

poinformowano  nas,  że  przepust  jest  w  dobrym  stanie  technicznym  i  nie  wymaga  naprawy i 

uzupełnienia warstwy jezdnej.

W  sprawie  wniosku  Pana  radnego  wsi  Jelonka,  Czechy  Orlańskie  Jana  Czmiel  dotyczącego 

naprawy  zastawki  na  rzece  Orlanka  w  okolicy  wsi  Jelonka  zostało  wystosowane  pismo   do 

Wojewódzkiego  Zarządu  Melioracji  i  Urządzeń  Wodnych  w  Białymstoku  i  otrzymaliśmy 

odpowiedź, w której powiadomiono nas, iż remont zastawki zostanie ujęte w planie  robót na 2017 

rok. Drugi wniosek dotyczący odkrzaczania drogi gminnej Jelonka – Suchowolce zrealizowano w 

ten sposób, że  pracownicy gospodarczy wycięli drzewa, ale tylko te które nie wymagają zezwoleń 

na ścinkę drzew. Kolejny wniosek dotyczący obkaszania drogi dojazdowej do miejscowości Jelonka 

z drogi wojewódzkiej nie był zrealizowany ze względu na na koniec okresu wegetacji roślin.

Wniosek  Pana  radnego  wsi  Starzyna,  Górny  Gród  Wiktora  Kendysia  dotyczący  naprawy 



gwarancyjnej  drogi  Krągłe  -  Wiluki,  został  zrealizowany  i  naprawa  została  wykonana  przez 

wykonawcę.

Wniosek Pani radnej wsi Grabowiec Pani Walentyny Szimoniuk dotyczący naprawy przepustu  na 

drodze gminnej przy posesji nr 11 w miejscowości Grabowiec, został zrealizowany, przepust został 

udrożniony, natomiast drugi wniosek dotyczący  naprawy przepustu przy sklepie w miejscowości 

Grabowiec  nie  może  być  zrealizowany,  gdyż  przepust  w  tym  miejscu  należy  do  właściciela 

nieruchomości i on we własnym zakresie powinien dokonać tej naprawy.

Interpelacja Pana radnego Mikołaja Holonko dotycząca naprawy zjazdu z drogi wojewódzkiej na 

drogę  gminną  Jagodniki  –  Orzeszkowo,  została   częściowo  zrealizowana  poprzez  wyrównanie 

drogi. Jednakże droga ta wymaga jeszcze wypełnienia żwirem. Wnioski w sprawie odkrzaczania 

dróg powiatowych  Jagodniki – Dubicze Osoczne i Jagodniki Stary Kornin  zostały przesłane do 

Zarządu Dróg Powiatowych w Hajnówce,ale  odpowiedzi jeszcze nie uzyskaliśmy.

W  sprawie  wniosków  Pana  radnego  wsi  Długi  Bród,  Wiluki  Andrzeja  Karpiuk  dotyczył 

odkrzaczenia zjazdu z drogi Wiluki - Werstok  - został zrealizowany, droga  została odkrzaczona i 

wyczyszczona.

Zapytanie Pana Radnego wsi Istok Michała Kot w sprawie nieterminowej dostawy korespondencji 

przez Pocztę Polską. Wójt poinformował ,że Urząd Gminy wystosował pismo w tej  sprawie do 

Poczty Polskiej. W odpowiedzi Poczta Polska odpowiedziała, że  terminowe doręczanie  przesyłek 

jest  uzależnione  od  prawidłowego  nanoszenia  danych  adresowych   nadawcy  i  we  właściwej 

kolejności,   poza tym posesje nie  posiadają oddawczych skrzynek co dodatkowo obniża jakość 

skutecznego doręczenia.

Następny  wniosek  Pana  radnego  wsi  Tofiłowce  Mikołaj  Rybak  dotyczący  wyrównania  drogi 

gminnej Tofiłowce – Rutka  nie został zrealizowany  ze względu na trudne warunki atmosferyczne.

Wnioski dotyczące wcześniejszego zapalania oświetlania ulicznego w miejscowościach gminnych 

zostały  zrealizowane  -  Wójt  poinformował,  że  zegary  zostały  przestawione  na  wcześniejsze 

zapalanie.

W odpowiedzi na zapytanie Pana radnego wsi Werstok i Wojnówka Jerzego Karpiuk dotyczącego 

naprawy przepustu na rzece Policzna w miejscowości Wojnówka  nie został zrealizowany. Wójt 

poinformował ,że  przepust wymaga gruntownego  remontu i zwiększonych nakładów finansowych, 

które nie zostały ujęte w budżecie gminy na 2016 rok.

Wniosek dotyczący obkaszania rzeki Policznej został przesłany do Wojewódzkiego Zarządu 

Melioracji i Urządzeń Wodnych w Białymstoku z którego otrzymaliśmy odpowiedź ,że  w roku 

bieżącym została wykonana konserwacja bieżąca polegająca na wykoszeniu jej skarp i dna oraz 

usunięciu zatorów w dolnym odcinku rzeki,  natomiast górny odcinek rzeki nie był konserwowany, 

ponieważ nie było sygnałów od zainteresowanych rolników, konserwacja  bieżąca całego odcinka  



zostanie przeprowadzona  w 2017 roku. 

Kolejny wniosek dotyczący czytelności znaków drogowych, drogowskazów oraz oznakowania 

skrzyżowań dróg powiatowych na terenie Gminy Dubicze Cerkiewne  został  przesłany do  Zarządu 

Dróg Powiatowych w Hajnówce.

Wyrównania drogi gminnej w Werstoku nie przeprowadzono ze względu na  niesprzyjające warunki 

atmosferyczne.

Interpelacja dotycząca remontu świetlicy w Wojnówce  będzie realizowana w 2017 roku.

Zaplanowanie budowy przydomowych oczyszczalni ścieków przy świetlicach wiejskich w 

Werstoku i Wojnówce - projekty budowy oczyszczalni zostały opracowane i ujęte do realizacji w 

projekcie o dofinansowanie ze środków Unii Europejskiej.

Kolejny wniosek dotyczył opracowania stanowiska w sprawie przebudowy drogi powiatowej 

Poryjewo – Czeremcha. W odpowiedzi Wójt Gminy podkreślił że w/w droga w dużej części 

przebiega przez teren naszej gminy i poinformował, że Powiat Hajnowski zgłosił do Nadleśnictwa 

Hajnówka i Bielsk aby wspólnymi siłami wyremontować tą drogę.

W odpowiedzi na zapytanie Pani radnej  wsi Stary Kornin Niny Oksentiuk dotyczące obkoszenia 

oraz odkrzaczenia rowu odprowadzającego oczyszczane ścieki do rowu melioracyjnego wójt 

poinformował ,że został on zrealizowany. Odkrzaczenie  zostało wykonane przez pracowników 

gospodarczych Urzędu Gminy. Wniosek dotyczący ustawienia lustra drogowego na skrzyżowaniu 

drogi gminnej (Grabowiec – Dubicze Cerkiewne z drogą powiatową Bielsk Podlaski – Dubicze 

Cerkiewne został przesłany do  Zarządu Dróg Powiatowych w Hajnówce.

Wójt Gminy Leon Małaszewski poinformował również o najważniejszych zadaniach wykonanych 

przez Urząd Gminy.

- podpisano umowę z wykonawcą na remont drogi gminnej Wiluki – Krągłe wartość zadania

98 646,00 zł

- zakończono realizację zadania „Usuwanie wyrobów azbestowych z terenu gminy Dubicze 

Cerkiewne” w 2016 roku koszt realizacji to 26174,00 zł

- podpisano porozumienie z Nadleśnictwami Hajnówka i Bielsk na realizację wspólnych inwestycji 

drogowych.

-obecnie przygotowywany jest projekt na remont stacji wodociągowej w Dubiczach Cerkiewnych z 

budową przydomowych oczyszczalni ścieków, budowę kanalizacji w Dubiczach Cerkiewnych i 

remont i modernizację oczyszczalni ścieków w Dubiczach Cerkiewnych,który będzie składane do 

końca stycznia 2017 roku do PROW w Białymstoku.

- przygotowywana jest również fiszka do programu Polska-Białoruś-Ukraina  na remont stacji 

wodociągowej w Dubiczach Cerkiewnych i  budowę kanalizacji w Grabowcu do złożenia do końca 

grudnia 2016 roku.



 Do punktu 5                                                                                                                                           

 Informacji o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2015/2016 przedstawiła Dyrektor 

Zespołu Szkolno-Oświatowego  Pani Nina Dobosz-Karpiuk oraz Pani Adrianna Bielecka inspektor 

Oświaty.

Pani Dyrektor przygotowała prezentację multimedialną, w której przedstawiła stan organizacyjny 

szkoły podstawowej i gimnazjum w roku szkolnym 2015/2016.

Szkoła podstawowa liczy 7 oddziałów (61 uczniów) + 17 osób w oddziale przedszkolnym. 

Gimnazjum Publiczne liczy 3 oddziały( 32 uczniów). Ogółem szkoła liczy 93 uczniów i 17 z 

oddziału przedszkolnego. Szkoła posiada budynek szkolny z 10 salami lekcyjnymi, 1 pracownię 

komputerową z dostępem do internetu, salę gimnastyczną i bibliotekę. Na lekcjach nauczyciele 

wykorzystują nowoczesny sprzęt dydaktyczny m.in. dwie tablice interaktywne, mikroskopy. 

Wyposażenie sal lekcyjnych  w niezbędny sprzęt jest niewystarczający. Szkoła posiada również 

plac zabaw i boisko szkolne.

W roku szkolnym 2015/2016 w szkole pracowało 21 nauczycieli oraz 7 pracowników obsługi.

Poziom nauczania i osiągnięcia uczniów badany jest poprzez sprawdziany wewnętrzne oraz 

konkursy przedmiotowe. Uczniowie szkoły uczestniczą w konkursach przedmiotowych, 

ogólnopolskich i powiatowych.   

Stan realizacji zadań oświatowych gminy na rzecz uczniów i szkół w roku szkolnym 2015/2016 

przedstawiła    Pani Adrianna Bielecka. Gmina Dubicze Cerkiewne w roku szkolnym 2015/2016 

poniosła koszty z tytułu dowożenia uczniów do szkoły na zakupu biletów miesięcznych w 

wysokości 119,504,73zł , dowożone jest również jedno dziecko niepełnosprawne przez opiekuna do 

Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Hajnówce wydatkowano kwotę w wysokości 4.056,37zł 

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Dubicze Cerkiewne w roku szkolnym 

2015/2016 zastało przyjęte przez Radę Gminy w Dubiczach Cerkiewnych.

 Do punktu 6 

Wniosek Pana Andrzeja Karpiuk radnego wsi Długi Bród w sprawie:

-sprawie wycinki topoli przy drogach powiatowych Witowo-Długi Bród i Długi Bród -Wiluki

 Następnie głos zabrał   sołtys  wsi Wiluki Pan Tomasz Sajewicz ,który zgłosił  wnioski w sprawie:

-wycinki drzew na drodze pożarowej nr 78,5,8 w rejonie wsi Wiluki

- zapytał o odbiór eternitu w 2017 roku

- prosił o obniżenie pobocza na drodze powiatowej Zabagonie – Wojnówka.

 Wniosek Pana Wiktora Kendyś radnego wsi Starzyna w sprawie:

-  wycięcia topoli na drodze powiatowej



 Wniosek Pana Jana Czmiel radnego wsi Jelonka w sprawie:

- wycięcia lipy w miejscowości wsi Jelonka

 Wniosek Pani Niny Oksentiuk radnej wsi Stary Kornin w sprawie:

- naprawy wjazdu przy mleczarni w Starym Korninie

Przewodniczący Rady poprosił  przybyłych gości o przedstawienie informacji dotyczącej Lokalnej 

Organizacji Turystycznej „Regionu Puszczy Białowieskiej”

Głos zabrała Pani Walentyna Pietroczuk prezes Stowarzyszenia Lokalna Organizacja Turystyczna 

„Region Puszczy Białowieskiej” w Hajnówce.

Pani Prezes przedstawiła Radzie główne cele, którym jest prowadzenie  działań promocyjnych w 

regionie Puszczy Białowieskiej, poprzez uczestnictwo  w targach  turystycznych , jarmarkach i 

kiermaszach  na których można się zareklamować i przedstawić piękno naszego regionu. Aktywne 

promowanie regionu w internecie oferty naszych członków wyeksponowane są m.in. na portalach 

turystycznych.

Pani Prezes zachęcała  do  członkostwa  w LOT  Hajnówka nadmieniając jednocześnie,że składka 

roczna od  jednostek samorządowych to 3000,00 zł 

Na koniec podziękowała za wysłuchanie i możliwość  wzięcia udziału w Sesji Rady Gminy 

Dubicze Cerkiewne.

Następnie o głos poprosił Pan Mikołaj Janowski Radny Sejmiku Województwa Podlaskiego i 

Kierownik Powiatowego Zespołu Doradztwa Rolniczego w Hajnówce, który  poinformował, że 

została przeniesiona siedziba PZDR w Hajnówce  z ul. Żabia Górka na ulicę Piłsudskiego 12 

obecna siedziba Banku Spółdzielczego wszystkim będzie obecnie bliżej i wygodniej. Pracownicy 

PZDR będą dyżurować w Gminie Dubicze Cerkiewne co drugi piątek zapraszam do korzystania z 

usług naszych pracowników. Przypomniał jednocześnie że w I kwartale odbywa się przyjmowanie 

wniosków dla gospodarstw niskotowarowych czyli restrukturyzacja małych gospodarstw, o pomoc 

mogą ubiegać się gospodarstwa o wielkości ekonomicznej mniejszej niż 10 000 EURO. Realizując 

plan trzeba wykazać wzrost tej wielkości ekonomicznej. Ubiegający się dofinansowanie  powinien 

być ubezpieczony w KRUS w pełnym zakresie czyli nie mniej niż 24 miesiące. Aby wyliczyć 

dochód z gospodarstwa należy zgłosić się do Powiatowego Zespołu Doradztwa Rolniczego w 

Hajnówce. Pan kierownik zaprosił wszystkich mieszkańców do korzystania z naszych usług.

 Do punktu 7

  

do ppkt. 1



Projekt uchwały w sprawie zmiany regulaminu utrzymania czystości  i porządku na terenie gminy 
Dubicze Cerkiewne został omówiony na komisji,  pytań nie zgłoszono, projekt po odczytaniu został 
poddany pod głosowanie.

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych.

 Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, przeciw-0, wstrzymało się -0.

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę:

                                                          Uchwała nr 13.103.2016

Rady Gminy Dubicze Cerkiewne

z dnia 28 listopada 2016 roku

w  sprawie   zmiany  Uchwały  Nr  12.96.2016  Rady  Gminy  Dubicze  Cerkiewne  z  dnia  28 
września 2016r. w sprawie  Regulaminu utrzymania czystości  i porządku na terenie gminy 
Dubicze Cerkiewne.

do ppkt. 2

Projekt uchwały w sprawie  stawek podatku od środków transportowych. 

Projekt uchwały omówiono na komisji,  pytań nie zgłoszono projekt po odczytaniu został poddany 
pod głosowanie.

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych.

 Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, przeciw-0, wstrzymało się -0.

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę:

                                                          Uchwała nr 13.104.2016

Rady Gminy Dubicze Cerkiewne

z dnia 28 listopada 2016 roku

w sprawie stawek podatku od środków transportowych. 

  

do ppkt. 3

Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i wyjaśnił poszczególne § uchwały 

1)  od gruntów

- związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej bez względu na sposób zakwalifikowania 

w ewidencji gruntów i budynków  stawka maksymalna za 1 m2  na 2017 rok wynosi 0,89zł od 1m2 



powierzchni radni ustalili stawkę 0,80 zł  1m2 powierzchni.

-  pod wodami powierzchniowymi stojącymi  lub  wodami powierzchniowymi płynącymi jezior  i 

zbiorników sztucznych  maksymalna  stawka  -  4,54  zł  od  1  ha  powierzchni,  radni  postanowili 

utrzymać maksymalną stawkę.

-  od  pozostałych,  w  tym  zajętych  na  prowadzenie  odpłatnej  statutowej  działalności  pożytku 

publicznego  przez  organizacje  pożytku  publicznego  maksymalna  stawka    -0,47  zł  od  1  m² 

powierzchni;

radni utrzymali również maksymalną stawkę

-  niezabudowanych  objętych  obszarem  rewitalizacji,  o  którym  mowa  w  ustawie  z  dnia  9 

października  2015r.  o  rewitalizacji  (Dz.  U.  z  2015r.  poz.  1777),  i  położonych na terenach,  dla 

których  miejscowy  plan  zagospodarowania  przestrzennego  przewiduje  przeznaczenie  pod 

zabudowę  mieszkaniową,  usługową  albo  zabudowę  o  przeznaczeniu  mieszanym  obejmującym 

wyłącznie te rodzaje zabudowy, jeżeli do dnia wejścia w życie tego planu w odniesieniu do tych 

gruntów upłynął okres 4 lat, a w tym czasie nie zakończono budowy zgodnie z przepisami prawa 

budowlanego – 2,98 zł od 1 m 2 powierzchni;

radni utrzymali  również maksymalną stawkę nadmieniając jednocześnie ,   że na terenie Gminy 

Dubicze Cerkiewne nie występują takie grunty.

2) od budynków lub ich części:
a) mieszkalnych - 0,75 zł od 1 m² powierzchni użytkowej,

stawka w roku poprzednim również wynosiło 0,75 zł od 1 m² powierzchni użytkowej 
 radni utrzymali również maksymalną stawkę. 
 

b) związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej oraz od budynków 
mieszkalnych lub ich części zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej określono 
stawka maksymalna na 2017  rok wynosi 22,66 zł od 1 m² powierzchni użytkowej. Rada 
Gminy postanowiła obniżyć wysokość opłaty na  18,00 zł od 1 m² powierzchni użytkowej.

c)zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej w zakresie obrotu kwalifikowanym 
materiałem siewnym stawka maksymalna na 2017  rok wynosi  - 10,59 zł od 1 m² 
powierzchni użytkowej.
 Radni nie wnieśli zmian do propozycji
d) związanych z udzieleniem świadczeń zdrowotnych w rozumieniu przepisów o 
działalności leczniczej, zajętych przez podmioty udzielające tych świadczeń stawka 
maksymalna na 2017  rok wynosi   - 4,61 zł od 1 m² powierzchni użytkowej.
Radni również przyjęli maksymalna wysokość.
e) pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej działalności pożytku 
publicznego przez organizacje pożytku publicznego stawka maksymalna na 2017  rok 
wynosi  7,62  zł od 1 m² powierzchni użytkowej, 
Radni zmniejszyli wysokość stawki na 7,00 zł od 1 m² powierzchni użytkowej; 

3) od budowli - 2% ich wartości określonej na podstawie art. 4 ust. 1 pkt. 3 i ust. 3-7 ustawy. 



z dnia 12 stycznia   1991 r. o podatkach i opłatach lokalnych ( Dz. U. z 2016 r., poz. 716 i 

1579)

 Pytań nie zgłoszono projekt po odczytaniu został poddany pod głosowanie.

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych.

 Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, przeciw-0, wstrzymało się -0.

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę:

                                                          Uchwała nr 13.105.2016

Rady Gminy Dubicze Cerkiewne

z dnia 28 listopada 2016 roku

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.

do ppkt. 4

w sprawie przedłużenia czasu obowiązywania dotychczasowej taryfy opłat  dla zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę na terenie Gminy Dubicze Cerkiewne. Projekt został omówiony na 

komisji,  pytań nie zgłoszono, projekt po odczytaniu został poddany pod głosowanie.

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych.

 Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, przeciw-0, wstrzymało się -0.

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę:

                                                          Uchwała nr 13.106.2016

Rady Gminy Dubicze Cerkiewne

z dnia 28 listopada  2016 roku

w sprawie przedłużenia czasu obowiązywania dotychczasowej taryfy opłat  dla 

zbiorowego zaopatrzenia w wodę na terenie Gminy Dubicze Cerkiewne. 

do ppkt. 5

w sprawie przedłużenie czasu obowiązywania dotychczasowej taryfy opłat za zbiorowe 



odprowadzanie nieczystości ciekłych na terenie gminy Dubicze Cerkiewne. Projekt został 

omówiony na komisji,  pytań nie zgłoszono, projekt po odczytaniu został poddany pod 

głosowanie.

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych.

 Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, przeciw-0, wstrzymało się -0.

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę:

                                                          Uchwała nr 13.107.2016

Rady Gminy Dubicze Cerkiewne

z dnia 28 listopada  2016 roku

w sprawie  przedłużenie czasu obowiązywania dotychczasowej taryfy opłat za zbiorowe 

odprowadzanie nieczystości ciekłych na terenie gminy Dubicze Cerkiewne.

do ppkt. 6

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2016 rok. 

Pani skarbnik szczegółowo omówiła zmiany w budżecie na komisjach pytań nie zgłoszono, 

projekt po odczytaniu został poddany pod głosowanie.

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych.

 Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, przeciw-0, wstrzymało się -0.

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę:

                                                          Uchwała nr 13.108.2016

Rady Gminy Dubicze Cerkiewne

z dnia 28 listopada  2016 roku

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2016 rok. 

do ppkt. 7

w sprawie   zmiany Wieloletniej  prognozy finansowej  Gminy Dubicze  Cerkiewne  na  lata 

2016-2033

Pani skarbnik szczegółowo omówiła zmiany w budżecie na komisjach pytań nie zgłoszono, 

projekt po odczytaniu został poddany pod głosowanie.



W głosowaniu wzięło udział 15 radnych.

 Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, przeciw-0, wstrzymało się -0.

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę:

                                                          Uchwała nr 13.109.2016

Rady Gminy Dubicze Cerkiewne

z dnia 28 listopada  2016 roku

w sprawie   zmiany Wieloletniej  prognozy finansowej  Gminy Dubicze  Cerkiewne  na  lata 

2016-2033

do ppkt. 8

w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego.

Projekt  uchwały  szczegółowo  omówiona  na  komisji  pytań  nie  zgłoszono,  projekt  po 

odczytaniu został poddany pod głosowanie.

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych.

 Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, przeciw-0, wstrzymało się -0.

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę:

                                                          Uchwała nr 13.110.2016

Rady Gminy Dubicze Cerkiewne

z dnia 28 listopada  2016 roku

w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego.

Do punktu 8.

Wójt  Gminy  Leon  Małaszewski  odpowiadając  na  interpelacje  i  zapytania  radnych 

poinformował, że wszystkie wnioski dotyczące zadań innych podmiotów zostaną przesłane 

celem  zrealizowania.  Wniosek  dotyczące  odbioru  eternitu,  jeżeli  Wojewódzki  Fundusz 

Ochrony  Środowiska  w  Białymstoku  będzie  kontynuował  to  zadanie  nasz  urząd  będzie 

również  go  realizować.  W sprawie  wycięcia  lip  w  miejscowości  Jelonka  Urząd  Gminy 

wystąpi do Starostwa Powiatowego w Hajnówce o wydanie zezwolenia na wycinkę.  



   

Do punktu 9.

W  sprawach  różnych  głos  zabrał  radni  Jan  Czmiel  poinformował,  że  droga  Jelonka  - 

Suchowolce nie została właściwie wyczyszczona z drzew.

W  odpowiedzi  wójt  poinformował,  że  bez  zezwolenia  mogą  być  wycięte  tylko  cienkie 

drzewa, pozostałe wymagają zezwolenia.

Radni skarżyli się na szkody wyrządzane przez bobry informując że ich tamy są tak dokładnie 

wykonane, że mimo naporu olbrzymiej ilości wody i tak nie przepuszcza, tam bobrowych jest 

coraz więcej obecne opady spowodowały spiętrzenie i zastoje  wody.

Pani  sołtys  wsi  Czechy  Orlańskie  poinformowała,  że  w  świetlicy  wiejskiej  w  Czechach 

Orlańskich  otwarty  jest  właz  na  strych  i  należałoby go  zamknąć,  aby nie  zalatywał  tam 

deszcz.

Pan  sołtys  wsi  Wiluki  Tomasz  Sajewicz  poinformował,  że  w  miejscowości  Bobinka 

oświetlenie uliczne pali się całą noc.

Radny Michał Kot zaproponował aby oświetlenie uliczne było zapalane rano i wieczorem.

Na zakończenie Przewodniczący Rady  Jerzy Karpiuk zapytał radnych, czy Gmina Dubicze 

Cerkiewne  będzie  przystępować  do  Lokalnej  Organizacji  Turystycznej  „Region  Puszczy 

Białowieskiej”. Radni nie wyrazili zgody na przystąpienie do organizacji.

Do punktu 10. 

W związku z  wyczerpaniem porządku obrad  Przewodniczący Rady Gminy podziękował 

radnym i osobom zaproszonym za udział w sesji, po czym o godzinie 15.10 zamknął obrady  13 

Sesji Rady Gminy.

                                                                                                  Przewodniczący Rady Gminy

                                                                                                               Jerzy Karpiuk

Protokołowała: Ludmiła Pietruczuk      


